
Referat af bestyrelsesmøde i Hovedforeningen den 30. maj 2023 

Tilstede:  

Lone og John afd. 1, Helle Blok og Me9e (ref.) afd. 2, Joan, Ib og Rikke afd. 3 

Dagsorden: 

1. Opsamling på generalforsamling – hvad skal vi have fokus på det næste år. 

2. Planlægning af arbejdet det næste år. 

Ad 1.  

Med udgangspunkt i referatet fra generalforsamlingen gennemgår vi de 
punkter, der er skal arbejdes videre med.  

a. Der er enighed om, at vi skal have en vedligeholdelsesplan. Der er igangsat et 
idekatalog Nl en vedligeholdelsesplan, som får sit eget punkt Nl næste møde.  

b. IndgangsparNet Nl afd. 3 skal forbedres og gøres mere sikker og følge 
regulaNverne på området. Ib laver en skitse. Lone indhenter herePer 3 Nlbud 
på at få lavet.  

c. Husorden drøPes og skal revideres i forbindelse med de næste 
generalforsamlinger. I den forbindelse drøPes opbevaring af cykler. Der står 
mange cykler i kælderen i afd. 3. Måske er der nogen, som ikke bliver brugt, 
eller mangler en ejermand? Der anses for oplagt at rydde op i bestanden af 
cykler på arbejdsdagen. Det vender vi Nlbage Nl.  

d. Brug af fællesrum Nl individuel brug: Det beslu9es, at der skal etableres 
formelle aPaler, så der er gennemskuelighed i forhold Nl, hvem der bruger 
rummene, og hvilken aPale, der er indgået. Fremadre9et skal sådanne aPaler 
etableres gennem bestyrelsen.    

e. I forbindelse med helhedsplanen snakker vi om muligheden for at søge 
fondsmidler Nl dækning af udgiPerne. Da der ikke er nogen i bestyrelsen, som 
har erfaring med de9e, opfordrer vi hermed Nl, at man henvender sig Nl os, 
hvis man har sådanne kompetencer og vil hjælpe hermed.    



Der opre9es en arbejdsgruppe bestående af John fra afd. 1 Me9e afd. 2 og Ib 
afd. 3. Vi er åbne for gode ideer og forslag, indNl vi har en konkret plan.  

f. Fliserensning tages med på den fælles arbejdsdag.  

g. Der blev ePer generalforsamlingen etableret en arbejdsgruppe, som 
arrangerer arbejdsdagen bestående af Ane9e Holm afd. 1, Helle Blok afd. 2 og 
Hanne Larsen afd. 3.  

h. El-ladestandere. Lone kontakter arbejdsgruppen og får aXlaret om de 
fortsæ9er, eller der skal nedsæ9es en ny gruppe?  

i. Tjek af renovaNonsudgiPerne tager Lone sig ligeledes af. 

Ad 2.  

Næste års møder er lagt i kalenderen.  

Evt. 

Der en aPale med Steen om, at han reparerer stensætningen under altanerne 
ud Nl Vestervold. 

Randers den 1. juni 2023 

Me9e Thomassen 

   


